Travelling

Modern life is impossible without travelling. Thousands of people travel every day either on bussines or for pleasure. They can travel by air, by rail, by see or by road. 

Travelling by air is the fastest and the most convinient way, but it is the most expensive too. To my mind travelling by train is more interesting. You can see interesting places of the country you are travellin throught. Modern trains have very comfortable seats. There are also sleeping carriages and a dining- carrige which make even the longest journey enjoyable. 

Travelling by sea is very popular. On board of ship you can enjoy your trip. There are tennis and badminton grounds, a swimming-pool, a sinema and a dancing hall there. Some people prefer travelling by car. If you heve your own car you may go to the Black Sea, where there are a lot of rest-houses, sanatoriums and tourist camps. In the daytime you can have a nice opportunity to play voleyball, swim in the warm water of the sea and sunbathe. In the evening you like to sit on the beach watching the sea and enjoying the sunset. 

As for me I'm a hiker. I like to go on a hike to the mountins or to the forest. You go agree with me that it is pleasant to gather mushrooms and berries in the forest, swim in the river, make a fire and prepare meals on it. On my week-end I take a tent, a rucksack and go to railway station take the train. In an hour I find myself out of noisy city. The air is fresh, birds sing their merry songs. To make my long story short I'd like to say that travelling is one of my hobbies. Travelling helps me to see to coutry-side better, to know about customs and traditions of the Republic, to meet people and make friends with them. 

Перевод текста: Travelling

Современная жизнь невозможна без путешествия. Тысячи людей путешествуют каждый день или на bussines или для удовольствия. Они могут путешествовать воздушным путем, по железной дороге, см. или дорогой. 

Путешествие воздушным путем является самым быстрым и большинство convinient пути, но это является самым дорогим также. На мой взгляд путешествие поездом более интересно. Вы можете видеть интересные места страны, Вы являетесь travellin throught. Современные поезда имеют очень удобные места. Там также спят вагоны и обеденное - carrige, которые совершают даже самую длинную поездку приятной. 

Путешествие морским путем очень популярно. На правлении судна Вы можете наслаждаться вашей поездкой. Есть теннис и основания бадминтона , плавательный бассейн, кино и танцующий зал там. Некоторые люди предпочитают путешествовать на машине. Если Вы heve ваш собственный автомобиль, Вы можете пойти в Черное море, где есть много гостиниц, санаториев и туристских лагерей. Днем Вы можете иметь хорошую возможность играть voleyball, плавание в теплой воде моря и загорать. Вечером Вы любите сидеть на берегу, наблюдая море и наслаждаясь закатом. 

Что касается меня я - путешественник. Я люблю продолжать экскурсия к mountins или к лесу. Вы идете, соглашаются со мной, что приятное собрать грибы, и ягоды в лесу, плавание в реке, делают огонь и готовят пищу на этом. В мой уикэнд я беру палатку, рюкзак и иду в железнодорожную станцию, берут поезд. Через час я оказываюсь из шумного города. Воздух является новым, птицы поют их веселые песни. Чтобы сделать мою длинную историю короткой, я хотел бы сказать, что путешествие - одно из моих хобби. Путешествие помогает мне видеть , чтобы coutry-примкнуть лучше, знать о таможне и традициях Республики, встретить людей и подружиться с ними.

